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Verksamhetsberättelse Västergötlands 

Skidförbund 
För tiden 1/7 2010- 30/6 2012  

 

 

 

Hej Skidvänner! 

 

 

När vi gör en summering över året som gått, kan konstateras att efter den sedvanliga 

försäsongsträningen och snölägren såg vi fram mot en tidig och snörik vinter. Men 

inledningen blev inte alls vad vi tänkt. Vi fick istället ett antal inställda och flyttade 

tävlingar, men efter några veckor rullade allt som planerat. 

Överlag stort intresse och stora startfält på såväl alpinsidan som längd. 

 

Styrelsen beslutade under våren att flytta kansliet. Vi tog kontakt med SISU i Borås, 

de hade ett kontorsrum över som vi tyckte passade oss, inte minst för vår kanslist 

Johan Klassons skull. 

Nu kommer han att träffa folk på dagarna och behöver inte sitta ensam dagarna i 

ända. 

 

Avslutningsvis vill vi i styrelsen tacka alla de ideella ledare, tränare och 

kommittéledamöter som med sitt intresse och engagemang för skididrotten ger såväl 

våra yngre som våra äldre aktiva möjlighet att utöva sin sport och utvecklas inom 

respektive grenar.  

 

 

 

Borås den 20 augusti 2012 

 

 

 

Lars-Gunnar Borén 

 

Ordförande 

 

 
 

 

 



STYRELSENS  VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
Omfattande tiden 1/7 2011 - 30/6 2012 
 

 

STYRELSENS  SAMMANSÄTTNING 

Ordförande/Personalans: Lars-Gunnar Borén  Borås 

Vice ordförande/Motion/Skidm Ingemar Larsson  Dalsjöfors 

Kassör: Berit Edlund  Borås  

Dopingansvarig Hans Haavik  Falköping 

Utbildningsansvarig: Åke Larsson  Sollebrunn 

Undgomsansvarig: Kauko Tikka  Målsryd  

Hjärtat slår för skidor: Niclas Wiik   Tvärred 

Ledamot: Katarina Ström  Borås 

Ledamot: Anneli Thorné  Ulriceham 

Revisor: Thomas Larsson  Borås 

Revisorsuppleant Jan Rydholm Ulricehamn 

Valberedning/Sammankall: Iréne Arvidsson  Borås 

 Camilla Larsson  Sjömarken 

 Lennart Lundqvist  Skövde 

 Lars-Åke Thor  Åsarp 
 

ARBETSUTSKOTT  &  KANSLI 

Arbetsutskott: Lars-Gunnar Borén  Borås 

 Berit Edlund  Borås 

 Ingemar Larsson  Dalsjöfors 

Kanslist/Sekreterare: Johan Klasson  Borås 
 

KOMMITTÉERNAS  SAMMANSÄTTNING 

Alpina Grenar: Anneli Thorné Ulricehamn

 Urban Bülow Jönköping 

  Iaa Kristoffersson  Jönköping 

  Peter Herlin Skövde 

 Magnus Johansson Skövde 

 Stig Dahlberg Falköping 

    

Backhoppning: Camilla Larsson  Sjömarken 

 Kauko Tikka  Målsryd 

 Kyllikki Tikka Målsryd 

      

Längdskidåkning/ Niclas Wiik   Tvärred 

Skidorientering: Claes Persson Äspered 

 Morgan Tärning Falköping 

 Stefan Jalderyd Ulricehamn 

 Jan Flodin   Borås 

 Stefan Karlsson  Tidaholm

 Magnus Aasa  Vårgårda 

 



 

DISTRIKTSTRÄNARE 

Alpina grenar: Anders Segerström Falköping 

 Urban Bülow Jönköping 

 

Backhoppning: Kauko Tikka  Målsryd 

 Kyllikki Tikka  Målsryd 

 

 

ANSLUTNA  FÖRENINGAR 

Antalet föreningar som fullgjort sina skyldigheter till SSF för 2011/2012 utgjorde den  

30/6 2012, 89 stycken.  
 

 

KURSER OCH KONFERENSER 

Konstsnöutbildning i Ulricehamn. 

Ledarutbildning alpint 

Arrangörskonferens längd i Ulricehamn 

SSF-Timing utbildning i Falköping och Ulricehamn 

Tränarfortbildningar i samband med alpina barmark/snöläger. 
 

 

MÖTEN 

Årsmöte hölls den 5/10 - 11 i Ulricehamn. 

Förbundsutvecklingsmöte 8/11 – 11 i Ulricehamn.  

Skidting hölls den 18/4 - 11 i Kinnarp. 

Styrelsen har haft 9 st. protokollförda sammanträden. 
 

 

REPRESENTATION 

 

Vid invigningen av Lassalyckan i Ulricehamn representerades VSF av Niclas Wiik. 

 

 Vid SSF:s skidting 21-22 oktober 2011 i Stockholm, representerades VSF av Lars-

Gunnar Borén och Hans Haavik. 

 

Vid Länghems IF:s 80-årsjubileum representerades VSF av Ingemar Larsson. 

 

Vid SDF-samverkanskonferensen 25-26 november i Vänersborg representerades VSF 

av Lars-Gunnar Borén och Hans Haavik. 

 

Vid Götalandstinget på Hotel Dalia, Bengtsfors den 4-5 maj 2012 representerades VSF av 

Lars-Gunnar Borén, Hans Haavik, Johan Klasson, Ingemar Larsson, Åke Larsson, Anneli 

Thorné och Niclas Wiik. 



 

UTMÄRKELSER 

      

VSF:s Förtjänstdiplom 

Anders Rydin Länghems IF 

 

VSF:s förtjänsttecken i silver 

Hans Augustsson Länghems IF 

Tommy Lieback Länghems IF 

 

VSF:s förtjänsttecken i brons 

Sofia Östensson Länghems IF 

Anna-Lena Järsenholt Länghems IF 

 

VSF:s stipendium aktiva 

Andreas Svensson Ulricehamns IF  
    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 









 

REVISIONSBERÄTTELSE  

 

FÖR VÄSTERGÖTLANDS SKIDFÖRBUND 
 

 

 

 
Jag har granskat årsbokslut och räkenskaperna samt styrelsens förvaltning 

i Västergötlands Skidförbund för räkenskapsåret 2011.07.01 - 2012.06.30. 

 

Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshandlingarna och förvaltningen. 

Mitt ansvar är att uttala mig om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av 

min revision. 

 

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär  

att jag planerat och genomfört revisionen för att i rimlig grad försäkra mig om att 

årsbokslutet inte innehåller väsentliga fel. Revisionen innefattar att granska ett urval 

av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I 

revisionen ingår också att pröva redovisningsprinciperna och styrelsens tillämpning 

av dem samt att bedöma den samlade informationen i årsbokslutet. 

 

Jag har granskat väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i förbundet och jag 

anser att revisionen ger mig rimlig grund för mina uttalanden nedan. 

 

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med god redovisningssed i Sverige. 

 

Jag tillstyrker att årsmötet fastställer resultaträkningen och balansräkningen för 

förbundet samt beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för den tid revisionen 

omfattar. 

 

 

Borås den 20 augusti 2012 

 

 

 

 

Thomas Larsson    

Revisor utsedd av VSF     

  

 

 



Alpina kommitténs verksamhetsberättelse 2011-2012 

 

Alpina Kommittén 2011/12 

Anneli Thorné, SK Boge Ordförande  

Urban Bülow, Mullsjö Alpina SK  

Iaa Kristoffersson, Mullsjö Alpina SK 

Peter Herlin, SK Vitesse 

Magnus Johansson, SK Vitesse 

Stig Dahlberg, Falköping AIK slalom 

 

Distriktstränare 2011/12 

Anders Segerström 

Urban Bülow 

 

Kommittén har under verksamhetsåret haft 6 sammanträden samt 1 telefonmöte.  

 

Trots en väldigt kort säsong, där vintern kom ungefär 1 månad senare än normalt 

och lämnade oss tidigt, så har vi lyckats genomföra träningar och tävlingar i stort sett 

enligt plan. 

 

Alpina Kommittén har till den gångna säsongen köpt in diverse material, såsom 

käpp, flaggor, borrmaskin, borr, skruvjärn, måttband och tidtagningsutrustning för 

träning. Materialet har tidigare lånats av klubbarna men i och med dessa inköp är nu 

distriktet oberoende.    

 

Läger/Träning 

I september startades distriktsverksamheten upp med en Kickoff i Falköping, 

barmarksträning och Paintball stod på programmet.  

 

Vecka 44 anordnades ett distriktsläger i Sölden där 10 åkare deltog ihop med 

ansvarige tränaren Urban Bülow och hjälptränaren Gustaf Bäck. Största delen av 

veckan i Sölden användes till att, med hjälp av friåkningsövningar, hitta tillbaka till 

skidåkningen efter det långa sommaruppehållet. 

 

Det planerade novemberlägret i Idre fick ställas in p.g.a. snöbrist. Ett ersättningsläger 

för detta anordnades helgen före jul i Tandådalen, Anders Segerström och Magnus 

Collin var tränare för de 13 åkare som deltog. Banåkning/friåkning varvades och 

man hann även med ett uppskattat besök på Tandådalens icekarting. 

 

Första veckan i januari anordnades ett distriktsläger i Lindvallen, vid detta läger 

fanns även en del C och B-åkare med. Magnus Collin, Niklas Andersson och Urban 

Bülow coachade de 20 åkarna som fanns på plats. Mot slutet av veckan anslöt Anders 

Segerström och ansvarade för de sista träningspassen. Tidiga morgonpass med 

storslalom och dagspass med slalom genomfördes. 

 



Under säsongen har 3 träningskvällar genomförts, 2 i Falköping och 1 i Skövde, där 

Anders Segerström varit ansvarig tränare. 

För distriktets C och B-åkare genomfördes 1 träningskväll i Falköping inför LVC-

finalen. 

 

Tävling 

Då vår säsong inleddes med mildväder och dålig snötillgång fick några tävlingar 

ställas in och några fick byta tävlingsort. 

För våra LVC-åkare genomfördes 20 av de planerade 21 kvalåken. Tyvärr tvingades 

Sk Boge att ställa in sin super-G tävling vilket gjorde att många av våra LVC-åkare 

inte tävlat i denna disciplin innan det var dags för final. 

Småland, med Hestra och Vetlanda som arrangörer för säsongens första USM-kval, 

tvingades att ställa in sina tävlingar. Ny ort för dessa blev Falköping som kunde 

arrangera 2 kvaltävlingar i slalom.  

 

Götalandsmästerskapen skulle i år gå av stapeln i Västergötland, tävlingarna 

genomfördes sista helgen i februari i Skövde och Billingebacken. Efter en 

kämpainsats från arrangerande SK Vitesse fick man underlaget att hålla för de nästan 

200 åkarna per dag. 

 

LVC-finalen arrangerades i år av Falköping med tävlingsort Sunne. Tävlingarna 

genomfördes 9-11 mars och arrangemanget var lyckat med många deltagare från 

Västergötland. Våra åkare från distriktet var duktiga och tog hem många pallplatser. 

 

Sverigefinalen genomfördes 16-18 mars i Idre, 7 av distriktets åkare fanns på plats för 

att kämpa om de sista 30 platserna till USM-finalen. Av våra 7 åkare lyckades 4 att ta 

sig vidare, dock valde 2 att avstå. 

 

I slutet av mars var det dags för USM-final och disciplinerna störtlopp, super-G, 

storslalom och slalom kördes. I 3 av de 4 disciplinerna var tävlingsåken en bra bit 

över 1 minut långa vilket våra åkare behöver vänja sig vid inför framtiden. Bäst av 

våra åkare lyckades Felix Örqvist, som tog en 6:e plats i störtlopp. Alla våra 6 åkare 

som var med vid finalen var överens om att veckan varit mycket rolig och framförallt 

lärorik. 

 

Utbildning 

Under den gångna säsongen har Västergötlands Alpina Kommitté stått som arrangör 

för 2 utbildningar. 

I september genomfördes en ledarutbildning, vid 2 tillfällen träffades 35 

föräldrar/blivande ledare i Ulricehamn för att av Jörgen Nordlund få en insikt om 

alpint ledarskap. Tanken var att även ha en snödel i december, denna fick skjutas på 

framtiden p.g.a. snöbristen. 

Det har också genomförts en utbildning i SSF timing där Janne Gunnarsson var 

kursledare. Platsen för utbildningen var Falköping och deltagarna från Sk Boge, 

Vitesse och Falköping var nöjda med kursen.   

 



 

Med hopp om en kallare och snörikare säsong 2012/13… 

 

Anneli Thorné 

Ordförande Västergötlands Alpina Kommitté   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

BACKHOPPNINGSKOMMITTÉNS 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2011-2012 
 

KOMMITTÉNS SAMMANSÄTTNING 

Kauko Tikka Målsryd Ordförande 

Camilla Larsson Sjömarken IT- ansvarig 

Kyllikki  Tikka Målsryd Utbildningsansvarig 

 

DISTRIKSTRÄNARE 

Kauko Tikka Målsryd      

Kyllikki Tikka Målsryd       

 

Under säsongen har vi försökt att arbeta med rekryteringen av nya hoppare men 

hoppanläggningen i Borås är i dåligt skick vilket har medfört att arbetet inte 

resulterat i några större framgångar. 

 

Arbetet med renovering av anläggningen har påbörjats under säsongen och beräknas 

bli klar under hösten 2012. De två minsta hoppbackarna är klara med frostfritt spår. 

K25:an kräver en profiländring innan spåren kan monteras. När arbetet är klart 

hoppas vi på bättre framgångar i rekryteringsarbetet av nya hoppare inför 

kommande säsong. 

 

Vi har haft ett visst samarbete med Göteborgs SK då våra ungdomar har varit där 

och hoppat tillsammans med deras nybörjare några gången under våren 2011. 

 

 

 

Kauko Tikka 

Ordförande Backhoppningskommittén.   
 



 

LÄNGDKOMMITTÉNS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

FÖR 2011-2012 
 

Kommitténs sammansättning 

Niclas Wiik  Tvärreds IF Ordf 

Claes Persson Äspereds IF  

Morgan Tärning Falköping AIK  

Stefan Jalderyd Ulricehamns IF 

Jan Flodin  Hestra IF 

 

Suppleanter 

Stefan Karlsson Tidaholms SOK 

Magnus Aasa OK Kullingshov 

 

Sammanträden 

Kommittén har under verksamhetsåret haft 2 sammanträden samt några 

telefonmöten. 

 

Representation 

Vid Götalandstinget i Bengtsfors deltog Niclas Wiik. 

Vis skidkonventet i Borlänge deltog Stefan Jalderyd, Niclas Wiik och Morgan 

Tärning. 

Vid Kalle-Folksam upptakt på Kungsholmen i Segersta deltog Niclas Wiik och 

Morgan Tärning 

 

Träningsträffar ( Barmark ) 
Tre träningsträffar planerades 24/9 Tranemo IF , 29/10 Ulricehamns IF och 26/11 Borås GIF. 

Borås GIF träningsträff ställdes in pga kollision med annat skidevenemang i Borås. 

Utbildning 

29 okt genomfördes en konstsnöutbildning i Ulricehamn. I samband med 

arrangörskonferensen genomfördes även en utbildning på SSF timing och EMIT 

tidtagningssystem. Linus Davidsson i projektet stjärna på skidor har under säsongen 

genomfört ett antal lokala klubbanpassade utbildningar. 

 

Arrangemang 

Utöver våra distriktstävlingar anordnade Ulricehamns IF en deltävling i Team 

Sportia Cup / FIS Junior och Borås SK anordnade Junior SM. 

 

Rapport från tävlingssäsongen. 

Denna vinter blev kort och intensiv. Många tävlingar i inledningen på säsongen fick 

ställas in.  Samtliga långlopp kördes men Västgötaloppet och Ulricehamnsloppet 

genomfördes som en tävling. Totalt antalet starter i distriktet var lägre än föregående 

år vilket naturligtvis beror på färre genomförda arrangemang. Antalet starter/ 

arrangemang var något lägre men tolkas helt som väderpåverkat. 



 

 

JVM/JSM 

På JSM lyckades från distriktet Karl Johan Westberg med att bli bronsmedaljör både 

på 10km fristil och dubbeljakt. Ulricehamns IF tog guld i Stafetten D17-20 genom 

Madeleine Thorn, Maja Falk och Linda Siwermark. 

 

USM 

Albin Tärning Faik lyckades även detta år med att ta silver i sprint.  

 

SM 

 

FOLKSAM-CUP 

Folksam Cup genomfördes för andra gången i Junsele som bjöd på fina Tävlingar. 

Pga en del sjukdomar i laget kunde Västergötland denna gång inte ställa upp med 

det på pappret snabbaste laget men alla deltagare hade skoj och gjorde sitt yttersta 

och Västergötland hamnade på en 8:e plats. 

 

KALLE ANKA CUP 

Kalle Anka finalen genomfördes för andra året i Sveg som även detta år bjöd på 

fantastiskt fina tävlingar. Västergötland ställde upp med ett på pappret mycket vasst 

lag. Lägg till detta att samtliga åkare visade en enorm fighting spirit och på samtliga 

håll överträffade sig själva. Västergötland var framme i topp på samtliga race och var 

med och satte färg på loppen. Västergötland hamnade på fjärde plats endast några få 

poäng från pallplats. En fjärde plats som då kändes lite snopen men är troligtvis den 

bästa placering Västergötland haft på många år. 

 

 

Vid pennan 

 

Niclas Wiik 

Ordförande Längdkommittén i VSF 

 

 
 


